
 
Muut mahdollisesti esille tulevat asiat 
 
Kunnanvaltuusto 17.06.2024 § 34    
      
 

KunL 95 §:n mukaan valtuusto voi käsitellä asian, joka on mainittu 
kokouskutsussa ja joka on valmisteltu 93 §:n tarkoittamalla tavalla. 
 
Jos asia on kiireellinen, valtuusto voi päättää ottaa asian käsiteltäväkseen, 
vaikka sitä ei ole mainittu kokouskutsussa. Jos asiaa ei ole valmisteltu, 
päätös asian ottamisesta käsiteltäväksi on tehtävä yksimielisesti.   
 

  
Päätös Pormestari Markku Koskinen tiedotti seuraavista ajankohtaisista asioista: 

 
- Päijät-Hämeen hyvinvointikuntayhtymän jäsenkuntien 
oikaisuvaatimuksiin annetut lausunnot vuoden 2024 kunnan 
peruspalvelujen valtionosuuspäätöksistä on annettu 
valtiovarainministeriölle toukokuussa. Ministeriö on luvannut antaa 
päätöksen asiassa viimeistään juhannuksen jälkeen.   
- kunnanhallitus päätti 27.5.2024 kokouksessaan, että palkkaharmonisaation 
kustannukset riitautetaan ja jatkotoimissa noudatetaan muiden Päijät-
Hämeen hyvinvointikuntayhtymän (PHHYKY) omistajakuntien 
jatkotoimenpiteitä. 
- siirtoviemärin rakentaminen on aikataulussa ja se otetaan käyttöön 
kesäkuun loppuun mennessä.  
- strategiatyöryhmä kokoontuu 19.6.2024 hallinnon ja talouden asioissa. 
 
Valtuutettu Matti Airola teki kaikkien valtuutettujen allekirjoittaman 
valtuustoaloitteen koskien kevyenliikenteen väylän rakentamista Koskisen 
sahateollisuuden kohdalle ja siitä etelään. 
 
Valtuutettu Kauko Issakainen teki valtuustoaloitteen koskien peilin 
asettamista Suotien ja Kirstintien risteykseen. 
 
Valtuutettu Kauko Issakainen teki valtuustoaloitteen koskien Järvelän 
uimahallin naisten pukuhuoneen lämpötilan nostamisesta talviaikana.  
 
Valtuutettu Anne Tuomaila-Lähteenmäki tiedustelu, mitä yhteisöllinen 
asuminen hankkeelle kuuluu. 
Pormestari vastasi, että asia ei ole edennyt, koska Asumisen rahoitus- ja 
kehittämiskeskuksella (ARA) ei ole myöntää rahaa ainakaan tällä hetkellä. 
 
Valtuutettu Santeri Nousjoki tiedustelu urheilukentän ylläpidosta.  
Pormestari vastasi, että teknisen toimen ja seurojen välinen yhteistyö ei ole 
onnistunut ja lupasi edistää asiaa.   
 
Valtuutettu Matti Sallila luki SDP valtuustoryhmän ja valtuutettu Sirpa 
Kinnarin (Vas) allekirjoittaman valtuustoaloitteen koskien 
kirjastopalveluiden turvaamista. 


